
Kot zdravnik se s homeopatijo ukvarjam že vrsto let. S položajem homeopatije 
v Sloveniji v splošnem nisem zadovoljen. Zdi se mi nezaslišano, da smo že 
dolgo edina država v EU, kjer zdravnik ne sme prakticirati konvencionalne 
medicine, če se ukvarja s homeopatskim zdravljenjem. Po nevrotični akciji 
Zdravstvenega inšpektorata RS smo pred časom vsi slovenski zdravniki 
homeopati uradno postali celo zdravilci.  
 
Ko se naposled človek cinično vpraša, ali se sploh kaj normalnega dogaja v 
naši provinci na sončni strani Alp, mu črne misli prežene dejstvo, da so 
magistre farmacije kljub temu zatečenemu času uspele pred desetimi leti 
pripeljati homeopatska zdravila nazaj v naše lekarne, od koder so bila izgnana 
po 2. svetovni vojni. To je dosežek, ki ni sam po sebi umeven, ampak je 
potreboval vizijo, pogum in odločnost in si zasluži vso pohvalo in priznanje. 
Tega na primer v še eni provinci še malo južneje od Alp še niso dosegli.  
 
Nadalje se človek veseli obetov normaliziranja stanja tudi zato, ker število 
registriranih homeopatskih zdravil in dosegljivih potenc vztrajno raste in je do 
danes doseglo že precej lepo številko in to kljub dejstvu, da je Javna agencija 
Republike Slovenije za zdravila in medicinske pripomočke februarja 2018 brez 
razumne utemeljitve podražila registracijo homeopatskih zdravil za 300%! 
 
Meni samemu, predvsem pa mojim pacientom in drugim uporabnikom 
homeopatije je zelo dragoceno, da lahko potrebna homeopatska zdravila ob 
potrebi kupimo v domačih lekarnah. Pogosto se zgodi, da je treba pohiteti s 
prvim odmerkom in tedaj je zelo pomembna bližina lekarne, dobra zaloga in 
kompetenten nasvet glede jemanja homeopatskih zdravil, da se razvijajoča 
akutna bolezen ne zaplete in poslabša, pač pa pozdravi že v samem začetku.  
 
Homeopatskim zdravilom v slovenskih lekarnah želim še na mnoga leta in naj 
bodo vztrajne prve lastovke slovenske homeopatske pomladi. 
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